

Seit 40 Jahren ist er im Bad Honnefer Karneval eine feste Größe und machte sich unschätzbare Verdienste um den rheinischen Dialekt: AXEL FOPPEN

Wir freuen uns, dass wir seine rheinische Jahrsausklangsbotschaft – wenn auch ein bisschen verspätet – hier abdrucken dürfen.

Zeitenwende



In diesem Jahr galt die Devise:

Jede Woch ne neue Krise.

Kosten, Kreech, Koalition

et nächste Unheil wartet schon,

dröm sin de Minsche he im Land,

fründlich jesacht, sehr anjespannt.

Ne schöne Daach, dat heißt inzwischen,

op Nachrichten komplett verzichten,

ab in de Bösch, Entspannung pur,

doch wo sin all die Bäum denn nur?

Ne Haufe Matsch ahn jedem Fooß -

vom Klimawandel schöne Jroß!

Noh 5 Jahr Trockenheitsproblem

zur Abwechslung ens ständich Rään,

do mäht der Winter keine Spaß

und dann kom och noch de Hamas.

Jetzt mäht zo allem Überfluss
uns noch die neue Zick Verdruss.
Mir söken jetz en Weihnachtstann,
die weder Frau is, weder Mann,
die och nit jrad, sondern eher queer-
wo kritt mer sujet denn nur her?
Dazo noch bio un vegan,
ich weiß mit, ob dat klappe kann.
Zur Not könnt ich noch Bunneröhm,
als Zeltjestell ganz wunderschön
met vier, fünf Näjel flöck fixiere
un dann met Lappe dekoriere.
De Leechterkett dann unverdrosse
drei mol eröm un ahnjeschlosse,
noch 20 Kugeln opjehange,
dann weed dat Weihnachtsfest bejange.



Et jitt och noch en Moral von dem Verzell:

Is die Zick och richtisch schlääch

mer finge immer ene Wääch.

Zufriedenheit is jarantiert,

wenn mer de Ahnsprüch reduziert!

Axel Foppen 2023